
Bularca Marius Gheorghe
Consilier local - Primaria Com. Harman

RAPORT DE ACTIVITATE
pentru perioada 01.01 .2021-30.1 1.2021

,Am participat la toate sedintele, analizand solicitarile transmise de catre
cetatenii comunei Harman.

,Am participat la toate sedintele comisiei de buget finante
parte, analizand toate solicitarile transmise de catre aparatul
Priirnariei, precum si de catre cetatenii comunei.
In urma sedintelor au fost identificate problemele cu care se
cetatenii, intocmindu-se Proiecte de Hotarare ale Consiliului

din care fac
executiv al

confrunta
Local.

Am participat la intalniri cu cetatenii din diferite zone ale comunei,
identificandu-se astfel problemele specifice fiecarei zone. Probleme si
solicitari care au fost transmise catre aparatul executiv al Primariei si Consiliul
Local, urmand a se solutiona in limita posibilitatilor legale.

Am participat la toate sedintele de consiliu din aceasta perioada, in care
am militat pentru respectarea demnitatii si interesului cetatenilor.
Res;pectarea prevederilor legale in ceea ce priveste bugetul local si deciziile
luate de catre aparatul propriu al primarie, in special sa oferim o transparenta
cetatenilor, cu privire la deciziile luate.

Am propus achizitionarea de utilaje multifunctionale prin accesarea de
fonduri europene sau proprii, pentru actvitatile de gospodarire comunala
(deszapezire, igienizare, etc.)

Am propus gasirea unor solutii pentru a
din fata blocurilor lAS.

putea rezolva problema ghenelor

Am propus sedinte tematice, pe tema obtinerii fondurilor europene,
necesare comunitatii.



Am adus in discutie problema transportului in comun cu care se confrunta
cetatenii.

Am militat pentru imbunatatirea si promovarea activitatilor culturale ale
comunei si alocarea unor fonduri minime din bugetul local, pentru
promovarea acestora.

Am participat la sedintele asociatiei crescatorilor de bovine.

Am propus consiliului local gasirea unei solutii pentru
decongestionarea traficului din comuna Harman prin crearea a doua
iesiri din comuna si devierea traficului greu pe una din acestea.

Am sustinut semaforizarea si modernizarea intersectiei din centrul
comunei. lmpreuna cu colegii mei consilieri am cautat identificarea
su rselor pentru moderni zarea comunei.

Am sustinut si votat dotarea comunei Harman cu camere de
supraveghere, proiect care este in derulare.

Am propus si sustinut crearea unui loc special amenajat pentru
rec:reere, picnic, gratar, etc.

,Am participat la discutiile cu reprezentantii HIDRO-SAL in vederea
solutionarii problemelor legate de salu brizarea comunei.

Am participat la discutiile cu reprezentantii R.A.T Brasov cerandu-le
explicatii despre pretul/km.

Am cerut informatii despre stadiul intabularii blocului ARI (proiect in
derulare).

Am propus si sustinut infiintarea unui birou pentru Evidenta
Populatiei in comuna(proiect in derulare)



Am sustinut constructia unui nou dispensar in comuna Harman si
renovarea celui actual.

Am propus si sustinut constructia unui trotuar care sa leqe comuna de
zona industriala si Cartierul Tineretului.
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